
Copiii de la Grădiniţa nr. 3
Mangalia  vor  avea  mai  mult
confort, dar şi spaţiu nou de
joacă
25 februarie 2015 8:32

Grădiniţa cu program prelungit nr. 3 Mangalia ar putea
derula în perioada ce va urma un proiect în valoare de

peste  11.000  de  lei,  ca  urmare  a  înscrierii  în  Programul
Naţional „Spaţii verzi urbane”, subvenţionat de MOL România.

Potrivit  directoarei  grădiniţei,  Gela  Ivaşcu,  societatea
respectivă ar putea oferi suma de 9.000 de lei, la care se vor
aloca  din  sponsorizări  şi  contribuţii  ale  Asociaţiei  de
părinţi alte 2.500 de lei, bani ce vor fi folosiţi atât pentru
plantări de flori, cât şi pentru lucrări de reamenajare. „Ne-
am propus să refacem intrarea veche a grădiniţei, ce datează
din anii ’70, unde am executat încă de anul trecut primele
lucrări  de  modernizare.  Astfel,  am  înlocuit  uşa  şi  tocul
şubrede de la intrare cu tâmplărie PVC, iar în interior, către
ieşirea  veche  am  amenajat  şi  dotat  un  izolator  destinat
copiilor  care  se  îmbolnăvesc  de  varicelă  ori  alte  boli
contagioase, unde să stea până vor fi duşi acasă. Vizavi de
acest izolator, am dotat şi deschis un cabinet medical unde
îşi desfăşoară activitatea un asistent specializat. În baza
proiectului pe care l-am depus şi care, sper, să se afle
printre cele 15 ce vor primi finanţare, mi-aş dori să fie
construit un foişor, să fie montate băncuţe, dar şi măsuţe,
acestea putând fi utilizate atât de către copii în timpul
activităţilor recreative din timpul zilei, cât şi de către
părinţi, după-amiaza, unde pot aştepta fără să mai fie plouaţi
sau să stea în picioare. Din valoarea totală a proiectului,
intitulat „Poveste verde în lumea copilăriei”, 4.000 de lei
vor fi cheltuiţi pentru plantări de flori şi tuia care vor
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masca şi proteja, în acelaşi timp, separatorul de grăsimi
aflat în curtea din spate. Acesta a fost depus la Fundaţia
pentru Parteneriat din Cluj care colaborează cu MOL România”,
a declarat directoarea Grădiniţei nr. 3 Mangalia.

De altfel, această instituţie se numără printre cele care au
primit sume consistente de la bugetul local, folosite pentru
reparaţii  şi  dotări.  Mai  exact,  anul  trecut,  a  fost
achiziţionată pentru bucătărie o maşină de gătit dotată, cu
hotă, în valoare de peste 40.000 de lei, ce funcţionează pe
gaz. Vechea maşină a fost folosită timp de 37 de ani, depăşind
cu mult durata de viaţă specificată în actele de achiziţie.

Conducerea grădiniţei ne-a mai precizat faptul că, tot în
2014,  s-au  cheltuit  peste  8.300  de  lei  pentru  turnarea
trotuarelor din jurul instituţiei, dar şi pentru montarea de
pavele. De asemenea,

s-au  executat  şi  lucrări  în  interior  ce  au  constat  în
îndepărtarea  lambriurilor  în  locul  lor  fiind  aplicat  var
lavabil. În zilele ce vor veni, vor fi înlocuite toate uşile
de la clasă, suma alocată de Consiliul Local pentru uşi şi
zugrăvelile menţionate fiind de 60.000 de lei.

A început Târgul de Dragobete
25 februarie 2015 8:32

Astăzi, 24 februarie, de Ziua Îndrăgostiţilor, a demarat,
la  Mangalia,  Târgul  de  Dragobete.  Evenimentul  este

organizat de comunitatea handmade locală, în colaborare cu
ADPP Mangalia. „Locuitorii oraşului vor putea găsi, în cadrul
Târgului  de  Dragobete,  mărţişoare  handmade,  create  din
materiale reciclabile, din plastilină, din flori presate, dar
şi din cele suflate cu aur sau cu pietre swarovski”, ne-a
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declarat Mirela Dogaru, organizatorul evenimentului.

Tot la târg vor poposi meşteri cu veştiminte populare, obiecte
artizanale şi din blană naturală. Nu vor lipsi nici dulciurile
de casă, brânzeturile şi produsele din carne, din gospodăriile
proprii ale participanţilor.

Târgul se va desfăşura până pe 8 Martie.

Şcolile  şi-au  prezentat
oferta educaţională pentru a
primi elevi noi
25 februarie 2015 8:32

La sfârşitul săptămânii trecute, la Club Nautic, a avut loc
întâlnirea cu tema “Metodologia de înscriere a copiilor în

învăţământul primar la grupa pregătitoare şi clasa I.

Potrivit directoarei Grădiniţei nr. 3 Mangalia, Gela Ivaşcu,
la acţiune au participat toate şcolile din oraş care şi-au
prezentat  oferta  educaţională.  “Au  fost  prezenţi  toţi
învăţătorii  care  au  distribuit  părinţilor  pliante  şi
fotografii prin care şi-au făcut cunoscute instituţiile de
învăţământ  unde  predau.  De  asemenea,  a  fost  prezent  şi
psihologul Alina Băiaşu care a discutat cu părinţii copiilor
ce urmează să intre în grupa pregătitoare, respectiv în clasa
I”, a spus directoarea Grădiniţei nr. 3, Gela Ivaşcu.
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Ciprian  Broască  şi  Marius
Saioc, patru medalii de aur
la Capionatul Balcanic de la
Istanbul
25 februarie 2015 8:32
Cei doi campioni ai Mangaliei la atletism, Ciprian Broască şi
Marius Saioc au bifat patru victorii la Campionatul Balcanic
Indoor 2015, ce a avut loc la finele săptămânii trecute la
Istanbul. Marius Saioc a obţinut câte două medalii de aur la
săritura în lungime şi triplu salt, în timp ce Ciprian Broască
a urcat pe primul loc de pe podium la săritura în lungime şi
la cea în înălţime.

Efortul celor doi este cu atât mai notabil cu cât au reuşit să
îşi asigure participarea la Capionatul de la Istanbul strict
din resurse proprii.

Asociațiile  debitoare  rămân
fără apă
25 februarie 2015 8:32
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Poliţiştii de la Rurală nu au
avut somn noaptea trecută
25 februarie 2015 8:32
În  noaptea  de  21/22.02.2015,  în  cadrul  unei  acţiuni
organizate, poliţiştii din cadrul Secţiei 3 Poliţie Rurală
Mangalia  l-au  depistat  pe  M.  M.  L.,  de  18  ani,  din  sat
Dulcesti, comuna 23 August, în timp ce conducea un autoturism
pe  raza  localităţii  Pecineaga,  fără  a  poseda  permis  de
conducere pentru nicio categorie de vehicule.

Totodată s-a stabilit că autoturismul nu este înmatriculat,
autorizaţia de circulaţie provizorie fiind expirată din data
de  24.05.2013.  În  autoturism  se  afla  şi  proprietarul
autoturismului,  acesta  fiind  cercetat  pentru  punerea  în
circulaţie  a  unui  autovehicul  neînmatriculat  şi  pentru
încredinţarea unui autovehicul unei persoane care nu posedă
permis de conducere.

În  cadrul  aceleiaşi  acţiuni,  la  ora  01.45,  poliţiştii  au
depistat în flagrant, pe raza localităţii 23 August, 4 tineri,
cu vârste cuprinse între 16 şi 23 de ani care sustrăseseră
roata dreapta spate de la un autoturism parcat.

Prejudiciul  de  aproximativ  300  lei  a  fost  recuperat  in
totalitate  cercetările  fiind  continuate  pentru  stabilirea
întregii activităţi infracţionale a celor 4.

În cauze au fost întocmite dosare penale.
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Contrabandist  de  ţigări,
prins în Cartierul Colonişti
25 februarie 2015 8:32
La  data  de  20.02.2015,  ora  20.15,  poliţiştii  Biroului  de
Investigare a Criminalităţii Economice, din cadrul Poliţiei
Municipiului Mangalia l-au depistat pe M. Remzi, de 45 de ani
din Constanta, care transporta cantitatea de 30.000 ţigarete,
netimbrate.

Acesta a fost depistat în zona cartierului Colonisti, din
Mangalia, în timp ce încerca să comercializeze cantitatea de
ţigarete.

În cauză a fost întocmit dosar de cercetare penală pentru
săvârşirea infracţiunii de contrabandă, acesta fiind reţinut
pentru 24 de ore, urmând a fi prezentat Parchetului de pe
langa  Judecătoria  Mangalia  cu  propunere  de  arestare
preventivă.

Târg de Dragobete la Mangalia
25 februarie 2015 8:32
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Se taie iar copacii. Primăria
spune  că  elimină  arborii
bătrâni  şi  că  trece  la
reîmpăduriri, cu bani de la
buget
25 februarie 2015 8:32
Primăria Mangalia a reînceput campania de tăieri de copaci.
Potrivit angajaţilor responsabili cu această acţiune, care în
prezent se derulează pe Bulevardul 1 Decembrie 1918, sunt
retezaţi numai copacii care ar fi taraţi, aceştia urmând să
fie înlocuiţi, spun aceiaşi angajaţi, cu arbori achiziţionaţi
din bani de la bugetul local.

O  bună  parte  a  copacilor  tăiaţi  astăzi  fac  parte  dintre
arborii „toaletaţi“ fără măsură în ultimele luni de către
specialiştii firmei ce se ocupă cu această activitate.

Grevă  de  avertisment  la
Primărie.  Funcţionarii  au
încetat  activitatea  o
jumătate de oră
25 februarie 2015 8:32
Cu mici excepţii, activitatea Primăriei Municipiului Mangalia
a fost blocată, astăzi, de o grevă de avertisment a membrilor
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Federaţiei  Naţionale  a  Sindicatelor  din  Administraţie.
Acţiunea i-a ţinut pe funcţionari pe holurile instituţiei în
care  lucrează,  în  intervalul  10.00-10.30,  timp  în  care
cetăţenii au aşteptat, la intrarea în instituţie, reluarea
activităţii.

Potrivit  declaraţiilor  preşedintelui  F.N.S.A.  Mangalia,
Sebastian Gherfi, funcţionarii sunt solidari cu toţi colegii
din ţară. “Solicitările noastre sunt clare: ne dorim salarii
mai mari, dar şi reglementarea şi liberalizarea acordării,
începând cu anul 2015, a tichetelor de masă sau a normei de
hrană pentru toţi salariaţii din administraţia publică locală.
Noi,  funcţionarii  din  administraţie  am  fost  întotdeauna
defavorizaţi în detrimental celorlalte categorii de angajaţi
la stat, cum sunt cei din sănătate, învăţământ, apărare etc.
Guvernul României nu ne-a soluţionat niciuna dintre doleanţe,
greva  de  astăzi  fiind  numai  una  de  avertisment.  Dacă  în
continuare vom fi ignoraţi, vom demara procedura de strângere
de  semnături  în  vederea  declanşării  grevei  generale  în
administraţia publică locală“, ne-a declarat Sebastian Gherfi.

Cel mai mic salariu al unui funcţionar public local este de
700 de lei, brut.

Viorel  Vătafu,  președinte
interimar al PDL Mangalia
25 februarie 2015 8:32
Biroul  Județean  PDL  Constanța  i-a  validat  în  funcția  de
preşedinţi interimari pe:Viorel Vătafu (directorul adjunct al
SC Goldterm SA) – PDL Mangalia, Lucian Luca – PDL Albeşti,
Nicolae Crăciun – PDL Limanu.
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Intervenţie  pentru  salvarea
unei persoane căzute într-un
bazin din propria curte
25 februarie 2015 8:32
Joi,  în  jurul  orei  10,  pompierii  ISU  „Dobrogea”,  staţia
Mangalia,  au  fost  apelaţi  prin  112  să  intervină  pentru
salvarea unei persoane care a căzut într-un bazin adânc de
aproximativ 2 metri aflat în curtea sa. Purtătorul de cuvnt al
ISU Dobrogea Constanţa, plt. Anca Chiriţă ne-a declarat că
este vorba despre salvarea unui bărbat în vârstă de 38 de ani,
cu domiciliul pe strada Ezerului din Mangalia. Acesta a căzut
într-un bazin, având de suferit din cauza vaporilor inhalaţi,
pompierii găsindu-l inconştient. La faţa locului a venit şi o
ambulanţă, cadrele medicale făcând manevre de resuscitare, în
vederea stabilizării victimei.

SC RAJA SA – model de bune
practici  în  plan
internațional
25 februarie 2015 8:32

Colaborarea dintre SC RAJA SA Constanţa şi Banca Europeană
pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare (BERD) a început în urmă

cu  peste  16  ani,  în  tot  acest  timp,  cele  două  entităţi
devenind  parteneri  de  încredere,  garantându-şi  reciproc
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succesul în implementarea şi finalizarea unor programe unice
la nivel naţional. Astfel, cu ajutorul BERD, SC RAJA SA a
reușit  să  cofinanțeze  cele  mai  ambițioase  programe  de
dezvoltare  și  reabilitare  a  infrastructurilor  de  apă  și
canalizare – MUDP, ISPA, POS Mediu, programe cu finanțare
europeană. Succesul acestor proiecte a devenit în timp etalon
atât pentru operatorii de profil, din țară și străinătate, cât
și pentru reprezentanții Băncii Europene pentru Reconstrucție
și Dezvoltare.

În cursul acestei zile, în urma recomandărilor BERD, SC RAJA
SA  a  primit  vizita  unei  delegații  oficiale  din  Republica
Kârgâzstan,  delegație  din  care  au  făcut  parte  și
reprezentanții BERD. Astfel, compania noastră a fost gazda
unei întâlniri de lucru la care au luat parte oficiali din
Guvernul Kârgâzstan și anume: Daniiar Sheishekanov – Adjunct
Director al Agenţiei Statale pentru Arhitectură, Construcţii,
Locuinţe şi Economie Comunală și Askarbek Toktoshev – Director
Alimentare cu Apă Potabilă şi Tratare a Apelor Uzate, dar și
Gulnara  Yessentayeva  –  Analist  Monitorizare  Cadru  de
Implementare,  Banca  Europeană  pentru  Reconstrucţie  şi
Dezvoltare, Biroul Bișkek și Paul Ștefănescu, Bancher Asociat,
Infrastructură  Municipală  şi  de  Mediu  –  BERD  România.
Discuțiile au vizat în special programele de investiții și
tehnologiile implementate, dar și pașii ce trebuie urmați din
punct  de  vedere  procedural,  în  realizarea  proiectelor  cu
cofinanțare BERD. În cadrul acestei întâlniri de lucru a fost
prinsă  și  o  vizită  la  stația  de  epurare  Constanța  Nord.
Obiectivul  nu  a  fost  întâmplător  ales  de  către  oficialii
Guvernului  Kârgâzstan,  deoarece  stația  cuprinde  cele  mai
avansate tehnologii de epurare a apelor uzate. Mai mult,
prin Programul Operațional Sectorial de Mediu, lucrările
realizate,  de  acoperire  a  stației  și  de  instalare  a  unei
unități de dezodorizare, au fost efectuate în premieră la
nivel  național,  pentru  o  stație  de  epurare.  Pe  lângă
prezentarea tehnologiilor folosite și a etapelor de realizare
a programului de acoperire integrală a stației, reprezentanții
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delegației s-au arătat interesați și de proiectul de asigurare
a  independenței  energetice  a  stațiilor  de  epurare  prin
echiparea acestora cu instalații de cogenerare a biogazului și
prelucrare  a  nămolului  pentru  valorificarea  acestuia  drept
combustibil, sau în agricultură, în condiții de securitate și
protecție a mediului.

La sfârșitul vizitei, Daniiar Sheishekanov – Adjunct Director
al Agenţiei Statale pentru Arhitectură, Construcţii, Locuinţe
şi  Economie  Comunală  din  cadrul  Guvernului  Republicii
Kârgâzstan, a declarat: „Compania RAJA ne-a impresionat cu
activitatea desfășurată și ne-ați convins că se poate. Aici am
descoperit  că  problemele  întâmpinate  de  noi  pe  partea  de
infrastructură  de  alimentare  cu  apă  și  canalizare  au  o
soluție“.

Cu  ocazia  vizitării  Staţiei  de  Epurare  Constanța  Nord,
reprezentantul  BERD  –  Kârgâzstan,  Gulnara  Yessentayeva,  a
declarat: „În ceea ce privește experiența companiei RAJA, de
atragere și derulare a contractelor de cofinanțare cu BERD,
este un exemplu care poate fi preluat și în țara noastră“.

Acoperişul  unei  case  din
Tuzla, în flăcări
25 februarie 2015 8:32
În  data  de  17  februarie  a.c.,  în  jurul  orei  08:30,
Detaşamentul  de  Pompieri  Constanţa-Palas  a  fost  mobilizat
pentru  stingerea  unui  incendiu  izbucnit  la  o  locuinţă
improvizată,  în  localitatea  Valu  lui  Traian.

Pompierii militari au intervenit operativ, limitând propagarea
focului la vecinătăţi. Cercetările efectuate la faţa locului
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au indicat faptul că, evenimentul a fost, cel mai probabil,
provocat  de  jarul  căzut  din  sobă.  Ca  urmare  a  producerii
incendiului  au  ars  materiale  textile  şi  mobilierul  din
locuinţa improvizată. Din fericire, nu au existat persoane
rănite.

În scopul preîntâmpinării unor astfel de evenimente, I.S.U.
Constanţa  recomandă  cetăţenilor  respectarea  următoarelor
măsuri de apărare împotriva incendiilor:

se interzice folosirea sobelor şi a altor mijloace de
încălzire defecte, cu improvizaţii, supraalimentate cu
combustibili sau nesupravegheate;
depozitarea  materialelor  combustibile  se  face  la  o
distanţă mai mare de un metru faţă de sobele metalice şi
de 50 centimetri la sobele de cărămidă sau teracotă;
în  faţa  uşiţei  de  alimentare  a  sobei,  pardoseala
combustibilă se protejează cu o tăviţă metalică având
dimensiunile de minim 70×50 centimetri;
cenuşa  rezultată  de  la  mijloacele  de  încălzire  se
evacuează periodic într-un loc stabilit şi amenajat în
acest scop, fără pericol de incendiu şi numai după ce se
sting complet resturile de jar.

 

Tot marţi, în jurul orei 09:20, Staţia de Pompieri Tuzla a
intervenit pentru stingerea unui incendiu la acoperişul unei
case din localitatea Tuzla.

Forţele  de  intervenţie  au  localizat  şi  lichidat  cu
operativitate incendiul, împiedicând propagarea flăcărilor şi
limitând considerabil pagubele materiale. A ars funinginea din
interiorul coşului de fum, iar o parte din locuinţă a fost
inundată cu fum, ceea ce înseamnă că incendiul a fost, cel mai
probabil, provocat de coşul de fum necurăţat de funingine.

I.S.U. Constanţa aduce la cunoştinţa cetăţenilor faptul că,
burlanele şi coşurile de fum sunt generatoare de incendii cu



pondere însemnată în această perioadă a anului.

Cauzele producerii unor astfel de evenimente sunt legate, de
cele mai multe ori, de necurăţarea periodică a funinginei
depuse, neîntreţinerea coşurilor de fum în urma utilizării lor
îndelungate,  neizolarea  acestora  faţă  de  materialele
combustibile  din  structura  acoperişurilor  şi  planşeelor
(grinzi,  căpriori  etc.)  sau  neasigurarea  etanşietăţii
burlanelor  şi  respectiv  coşurilor  de  fum.

Adresăm cetăţenilor rugămintea să verifice periodic coşurile
de fum şi în cazul în care constată prezenţa unor astfel de
nereguli să procedeze la înlăturarea lor prin verificarea,
repararea  şi  curăţarea  de  către  persoane  specializate  şi
autorizate.

Secretomania  continuă  în
Primăria  Mangalia.  O  nouă
şedinţă de îndată ascunsă de
ochii presei
25 februarie 2015 8:32
Marţi, 17 februarie, la Primăria Mangalia a avut loc o nouă
şedinţă de îndată, neanunţată decât consilierilor de care era
nevoie pentru aprobarea proiectelor, pentru că dacă legea ar
fi prevăzut alte condiţii, întrunirea s-ar fi consumat între
funcţionarii publici, că tot se preferă misterul.

Potrivit unui consilier local, în cadrul şedinţei s-a aprobat
alocarea sumei de 9.000 de lei Grădiniţei Santa Maria delle
Grazie  Mangalia.  De  asemenea,  un  alt  proiect  a  vizat
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corectarea  în  documente  a  numelui  solistei  Claudia  Pavel,
devenită cetăţean de onoare al municipiului.

Şapte ani de la trecerea în
nefiinţă a preotului Nicolae
Controloru
25 februarie 2015 8:32

În  această  dimineaţă,  IPS  Teodosie,  Arhiepiscopul
Tomisului, însoţit de sobor de peste 70 de preoţi din

Mangalia  şi  zonele  limitrofe,  a  participat,  la  Biserica
Adormirea  Maicii  Domnului,  la  Sfânta  Liturghie,  urmată  de
pomenirea de şapte ani a pr. Nicolae Controloru, ctitorul
locaşului de cult.

Preotul Nicolae Controloru s-a născut pe 21 iunie 1959 în
oraşul Roman, judeţul Neamţ. A absolvit Seminarul Teologic de
la Mănăstirea Neamţ şi Facultatea de Teologie din Bucureşti. A
fost hirotonit diacon şi preot de către episcopul Eftimie al
Romanului  şi  Huşilor,  pe  seama  parohiei  Băcani,  judeţul
Vaslui. La 1 iunie 1984 a fost transferat la parohia Cerna din
judeţul Tulcea.

În 1989 a fost numit preot paroh la Biserica Sfântul Gheorghe
din Mangalia, iar pe 8 iulie 1996 a fost numit preot paroh al
nou  înfiinţatei  parohii  Adormirea  Maicii  Domnului.  A  fost
hirotesit  iconom-stavrofor  de  IPS  Teodosie,  Arhiepiscopul
Tomisului, pe 9 aprilie 2002. Preotul Nicolae Controloru a
trecut la cele veşnice pe 22 februarie 2008.
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Edilul  Cristian  Radu  are
misterul în sânge: A intrat,
în  şoaptă,  în  PNL  şi  n-a
făcut gălăgie când şi-a ales
BPL-ul!
25 februarie 2015 8:32

În  urmă  cu  câteva  zile,  prin  intermediul  site-ului
lucianvisa.ro, am aflat că filiala Mangalia a Partidului

Naţional Liberal şi-a ales BPL-ul. În noua formulă, Biroul
Permanent Local al PNL Mangalia arată astfel:

Cristian Radu – președinte1.
2. Daniel Sorin Andrei;
3. Leonard Tănase;
4. Cristian Drăgan;
5. Sorin Marius Cucoranu;
6. Cătălin Cornaci;
7. Dragoş Angelescu;
8. Claudiu Stamate;
9. Marius Ilie;
10. Dumitru Filip;
11. Emma Budurescu;
12. Ioan Ungurean;
13. Lucian Nichita;
14. Nicoleta Griguţă;
15. Nicolae Teodorescu;
16. Sali Ghiulserin;
17. Constantin Ţipirig;
18. Eliza Cucu;
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19. George Călin;
20. Theodora Ioana Mazilescu;
21. Ana-Maria Gheorghe;
22. Marian Iorga;
23. Costel Stanciu.

Această structură a ajuns pe masa Organizaţiei Judeţene a PNL
Constanţa care, fără emoţii şi comentarii, i-a dat undă verde
să pornească la drum. Un drum învăluit în mister încă de când
edilul Mangaliei, independentul Cristian Radu a hotărât să
îmbrace  haina  de  politician  şi  să  se  înscrie  în  PNL,
formaţiune dragă lui, dar la care a ajuns, după multe refuzuri
şi frământări interioare, întâmplător sau nu, după consumarea
alegerilor  prezidenţiale  ce  l-au  dat  câştigător  pe  Klaus
Iohannis.

Anunţul intrării în PNL, nu s-a făcut, aşa cum ar fi fost
firesc,  la  Mangalia,  că  doar  îi  reprezintă  pe  cetăţenii
acestei urbe, ci la Constanţa, în cadrul unui eveniment festiv
al  organizaţiei  judeţene.  Perdeaua  de  fum,  cu  care  ne-a
obişnuit  primarul  Cristian  Radu  încă  de  la  începutul
mandatului său, a devenit tot mai groasă, astfel că la nivelul
Mangaliei, nu a urmat nicio conferinţă sau anunţ de presă
oficiale venite din partea nou-intratului în politică. Ca o
paranteză, misterul din jurul edilului se face simţit şi prin
lipsa de transparenţă a convocării şedinţelor de îndată ale
Consiliului Local Mangalia, devenite o modă din 2012 până în
prezent. Aşa se face că în cazul a peste 10 şedinţe de îndată
s-a “uitat” anunţarea reprezentanţilor mass-media, ba chiar şi
a unor consilieri, care, şi mai surprinzător, se plâng că nu
primesc din timp nici proiectele ce urmează să fie supuse
votului.

Secretomania a continuat cu alegerea noului BPL al filialei
PNL Mangalia, eveniment adus la cunoştinţă spre validare doar
la  judeţ.  La  nivel  local,  filiala  nu  a  venit  cu  nicio
informaţie în acest sens, nu a redactat vreun comunicat, nu a
organizat nicio conferinţă. Aspecte regretabile şi care aruncă



filială într-o lumină difuză, lucru care nu s-a întâmplat
niciodată când PNL Mangalia era condus de către dr. Viorel
Oleniuc şi consilierul local Sorin Andrei care au menţinut tot
timpul legătura atât cu propriul electorat, cu cetăţenii, dar
şi cu mass-media.

Pe de altă parte, componenţa BPL-ului este o altă enigmă la
nivelul municipiului, întrucât nu toţi cetăţenii, de folos în
ziua  votului  de  orice  fel,  îi  cunosc  pe  susţinătorii  din
campania de la locale ai edilului Cristian Radu. Printre cei
care  se  regăsesc  în  această  structură  de  partid  se  află
angajaţi ai Primăriei şi serviciilor publice din subordinea CL
Mangalia, dar şi consilieri locali ori agenţi economici.

Aşadar, în zona administrativ-politică, ce-l are în centrul
atenţiei pe primarul Cristian Radu, lucrurile se derulează
tainic, agale şi silenţios, singurul zgomot fiind produs doar
de către acele acţiuni care trebuie scoase în evidenţă. În
rest,  întrunirile  dintre  consilieri  şi  primar  ori  cele
politice sunt ţinute ascunse, când şi când, pe surse, făcându-
se auzite pentru presă şi mai apoi pentru cetăţeni, în această
etapă deciziile fiind, însă deja, luate, singura utilitate
fiind aceea de a nu muri ignoranţi!

Atenţie,  şoferi!  Poliţia
Rutieră  acţionează  la
Mangalia!
25 februarie 2015 8:32
La  nivelul  judeţului  Constanţa,  în  ultimele  24  de  ore
poliţiştii  rutieri  au  desfăşurat  activităţi  de  prevenire,
cercetare  şi  soluţionare  a  evenimentelor  sesizate,  fiind
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aplicate de către aceştia 336 sancţiuni contravenţionale, în
valoare de 61432 lei, după cum urmează:

nefolosirea centurii de siguranţă – 28
nerespectarea regimului legal de viteză – 24
traversare neregulamentară pietoni – 244
alte abateri – 40
permise de conducere reţinute – 9

din care:

prioritate auto – 2
depăşire             -1
prioritate pietoni             -2
depăşirea vitezei cu mai mult de 50Km/h – 2
alcool                                       – 1
semafor                                                 
    -1

         –  alte  abateri
pc                                          – 0

certificate de înmatriculare retrase                   –
6

 

 

În cursul zilei de astăzi poliţiştii rutieri vor acţiona pe
bulevardul  Mamaia,  bulevardul  I.C.Brătianu  şi  bulevardul
Alexandru Lăpuşneanu din municipiul Constanţa, în localitatea
Ovidiu, DN3 în localitatea Murfatlar şi DN39 în localitatea
Mangalia, pentru prevenirea şi combaterea evenimentelor care
se  produc  din  cauza  neacordării  priorităţii  pietonilor  şi
traversarea neregulamentară .

POLIŢIA RUTIERĂ RECOMANDĂ:
 



– respectaţi limitele de viteză pe sectorul de drum pe care
circulaţi ;

– reduceţi viteza în apropierea marcajelor pietonale şi a
sensurilor giratorii ;

-manifestaţi  atenţie  sporită  în  apropierea  unităţilor  de
învăţămant ;

–nu utilizaţi telefonul mobil în timpul condusului;

-evitaţi  orice  altă  preocupare  care  v-ar  putea  distrage
atenţia în timpul condusului.

Adunarea  Generală  a
Federaţiei  Române  de  Arte
Marţiale de Contact
25 februarie 2015 8:32

Comunicat de presă

Duminică 15.02.2015, la Sala de Conferinte „Gheorghe Hagi” a
Ministerului Tineretului şi Sportului, s-a desfăşurat Adunarea
Generală a Federaţiei Române de Arte Marţiale de Contact. La
adunare  au  participat  reprezentanţii  cluburilor  sportive
afiliate, care au ramas in federatie la data de 27.10.2013,
cind un grup format din 27 de cluburi au parasit federatia.

            Din partea Ministerului Tinerertului si Sportului
au participat d-nii Adrian Stefanescu, responsabil delegat din
partea ministerului si dl. Octavian Mos-Budica, consilier al
ministrului.

https://editiadesud.ro/adunarea-generala-a-federatiei-romane-de-arte-martiale-de-contact/
https://editiadesud.ro/adunarea-generala-a-federatiei-romane-de-arte-martiale-de-contact/
https://editiadesud.ro/adunarea-generala-a-federatiei-romane-de-arte-martiale-de-contact/


            Pe ordinea de zi au fost discutate:

            -Situatia  juridica  a  federatiei  si  a
conducatorului federatiei.

            -Proiectul de buget pentruanul 2015.

            -Programul de activitati.

            -Diverse.

            Presedintele federatiei, dl. Dorel Bulearcă, a
prezentat situatia federatiei si a apreciat că de fapt se
urmareste desfiintarea acestei federatii. In fapt există o
cerere inregistrata la minister si alta la tribunal, depusa de
reprezentantii  cluburilor  de  Kendo,  care  in  anul  2013  au
parasit  legal  federatia,  dar  ministerul  nu  le-a  acceptat
cererea  de  infiintare  a  „Federatiei  Romane  de  Kendo”.  De
asemenea gruparea celor din Kick-Boxing doresc să înfiinţeze
„Federaţia Romană de Kick-Boxing şi Muai-Thai”, care însă nu
are avizul ministerului, pentru că mai există o cerere de
înfiinţare a „Federaţiei Române de Free-style Kick-Boxing”.

            Legat de situatia juridica a conducatorului
federatiei,  reprezentantii  ministerului  au  apreciat  ca
gruparea condusa de dl. Dumitru Mocanasu, a plecat legal din
federatie, pe baza optiunii fiecarui club in parte, iar dupa
aceea  nu  s-au  reafiliat  legal,  conform  prevederilor
statutului. Adunarea generala de alegere a d-lui Mocanasu, ca
presedinte,  nu  a  avut  aviziul  ministerului,  nu  a  fost
constituita  conform  Statutului  FRAMC.

            Referitor la faptul ca aceasta grupare a depus
acte  la  Tribunalul  Municipiului  Bucuresti,  reprezentantii
ministerului nu inteleg de ce instanta a acceptat documentele
fara avizul ministerului, asa cum prevede Legea 69/2000. La
fel nu au inteles de ce pe site-ul tribunalului nu au aparut
modificarile operate de tribunal.



            Fara  a  face  speculatii,  reprezentantii
ministerului au apreciat ca tot ceea ce au facut cei din
gruparea Mocanasu, au eludat prevederile legii si nu au avut
acceptul  ministerului.  Din  acest  punct  de  vedere,  au
evidenţiat faptul ca ministerul recunoaşte ca preşedinte pe
dl. Dorel Bulearcă.

            Dar referindu-se la faptul că sunt mai multe
procese pe rol, repezentaţii ministerului asteapta ca justitia
sa  faca  dreptate  si  in  scurt  timp  sa  se  puna  ordine  in
federatie.

            Un alt aspect il reprezinta faptul ca datorita
conflictelor deschise dintre conducatori, s-a facut propunerea
de a se aduce ca presedinte, o persoana din afara federatiei,
care se fie acceptata de catre ambele parti. Aceasta propunere
urmeaza sa fie discutata cu toti cei implicati.

            In continuare cluburile din judetul Constanta ne
vom desfasura activitatile planificate si vom astepta decizia
instantei.

            Cu stimă!

 

            Florin Iordănoaia

Anunţ RAJA
25 februarie 2015 8:32
Pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta  principala  de
alimentare cu apa din zona Valea Seaca din localitatea Valu
lui Traian, SC RAJA SA a fost nevoita sa intrerupa furnizarea
apei potabile astazi, 16 februarie 2015, in intervalul 10,30 –
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16,00.  Sunt  afectati  abonatii  din  Valu  lui  Traian,  de  la
intrarea dinspre Murfatlar si pana la strada Haltei (prima
bariera de la calea ferata).

Ne cerem scuze fata de abonatii afectati de aceasta avarie si
ii asiguram ca echipele noastre de interventie vor face tot
posibilul pentru remedierea situatiei si reluarea furnizarii
apei in cel mai scurt timp.


